
HRVATSKI KONJIČKI SAVEZ 
ODBOR ZA DALJINSKO JAHANJE 

Zapisnik sa sjednice Odbora 30.05.2017.  
 
Sjednica Odbora daljinskog jahanja održana je 30. svibnja 2017. godine, utorak, s početkom u 17:00 
sati u Sali za sastanke HKS-au Zagrebu.  
 
Prisutni na sjednici: 
 
Članovi odbora:  
Zrinka Bilen, KK „As“ Klinča Sela  -  predsjednik Odbora za daljinsko jahanje 
Bojan Lipovac, KK Magušar, Tršće 
Smiljka Selanec  
Damir Samardžić, KK Ramarin, Garčini 
Dinka Kovačević, KK Husar, Čazma 
 
Konstatirano je da prisutni članovi Odbora ne činekvorum sjednica će se održati obzirom da se 
raspravljaju tekuće stvari i neće se donositi posebne odluke za koje je potreban kvorum. Sjednica je 
javna.  
 
Utvrđuje se da u odnosu na zapisnik sa sjednice Odbora za daljinsko jahanje održane dana 11.4.2017. 
nije bilo nikakvih prigovora te da je isti potvrđen.  
 
Predsjednik Odbora predlaže dnevni red, prema pozivu za sjednicu, kako slijedi: 
 1. Rad reprezentacije za 2017 
 2. Pripreme za Državno prvenstvo Garčin 
 3. Izvješće TD s utakmice u Đurđevcu i Tinjanu 
 6. Razno  
 
Svi članovi jednoglasno usvajaju dnevni red.  
 
Prelazi se na raspravu prema točkama dnevnog reda. 
 
1. Rad reprezentacije za 2017.  
G. samardžić Damir kao izbornik reprezentacije navodi kako su svi klubovi pozvani na vrijeme da 
istaknu svoje eventualne kandidate no nisu se odazvali. Reprezentacija je formirana od do sada 
kvalificiranih natjecatelja za odlazak planirana natjecanje i to:  
- Evropsko prvenstvo u Bruxellesu (Davor, Iva Lipovac i Antonio Posavac) – gdje bi se iskoristila 
sredstva prenamijenjena sa Balkanskog na koje se ne ide ove godine. Damir predlaže da se razgovara 
s Ministarstvom sporta radi eventualnih dodatnih sredstava jer je ovo premalo i da se pozove netko iz 
Ministarstva na utakmicu npr. u Bjelovar da ih malo animiramo za ovu disciplinu; 
- Svjetsko prvenstvo za mlade jahače – nemamo sredstava; išli bi Stefano Osip i Laura Šapić; HKS-u je 
poslan troškovnik reprezentacije pa g. Samardžić predlaže da se organizira sastanak s Predsjednikom 
HKS-a kako bi se vidjeli što se iz troškovnika može očekivati kao prihvatljivo obzirom da je natjecanje 
za dva mjeseca. Dinka bi trebala kontaktirati IO i g. Preosta i organizirati sastanak. Na sastanku bi se s 
g. Preostomiskomuniciralo na koji način bi se mogli obratiti Min. sporta.  
- cilj je Svjetsko prvenstvo u Italiji 2020. 
 
Zaključak: Dinka će pokušati organizirati sastanka s Predsjednikom HKS-a kako bi se vidjelo da li 
postoje dodatna sredstva prema predloženom troškovniku.  
 
2. Pripreme za Državno prvenstvo Garčin 



 
Gđa. Selanec je napravila check-listu za Garčin i dostavila organizatoru kako bi se pokrili svi aspekti 
organizacije CEI natjecanja i Državnog prvenstva. Komentiraju se propozicije za Državno i CEI 
utakmicu u Garčinu. Startnina bi trebala biti 1 za one koji se prijave za oba natjecanja.  
 
3. Izvješće TD s utakmice u Đurđevcu i Tinjanu 
Dostavljeno je izvješće TD-a za utakmicu u Đurđevcu i Tinjanu. Na izvješća nema primjedbi i dodatne 
rasprave.  
Zaključak: Odbor je usvojio izvješća TD-a za utakmicu u Đurđevcu i Tinjanu.  
 
6. Razno  
 
Alpe-Adria: G. Samardžić predlaže da bi se u budućnosti ova vrsta kupa mogla organizirati kao CEI 
utakmice ili čak organizirati novi kup kao što je Podunavski, a kako bi imali još dvije CEI utakmice 
godišnje. U svakom slučaju napominje da imamo reciprocitet s Talijanima i te utakmice se ne plaćaju.  
 
Suci/veterinari: Gđa. Bilen kratko izlaže da je sve učinjeno prema zaključcima s prethodnog sastanka 

u odnosu na Odbor za suce i Odbor za veterinare, te su se ovi odbori usuglasili s prijedlozima Odbora 

za daljinsko. G. Lipovac ističe kako je u Sloveniji održan seminar koji je financiran sredstvima FEI, a bio 

je obvezan za sve Endurance suce, veterinare i natjecatelje, a održao ga je gosp.  Jean Louis Leclerc. 

Obvezuje javiti gđi. Bilen kontakt osobu s kojom bi se takva edukacija mogla organizirati i u Hrvatskoj 

slijedeće godine putem HKS-a.  

 
FEI Level 1:Održat će se u KK Vinija U Bjelovaru u studenom 2017. godine, treba se dogovoriti oko 
osoba koje će pohađati Level 1 za daljinsko jahanje; svi su suglasni da se gleda na regionalnu 
pokrivenost i na okolnost da bi takvi kandidati obavljali daljnju edukaciju i treninge.  
 
Statut zadužuje se Dinka da pita na IO kada će biti nova verzija statuta na stranicama HKS-a.  
 
Sastanak dovršen u 18:30 
 
Za Odbor: 
Zrinka Bilen 
 

 
______________ 
 
 
 
 


